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De	Stichting	Kerkbelang	Koewacht	is	bij	notariële	akte	opgericht	op	11	januari	2016.	
In	de	samenstelling	van	het	dagelijks	bestuur	zijn	in	2018	geen	mutaties	geweest.	De	
stichting	heeft	verschillende	werkgroepen,	totaal	12	mensen	en	maakt	verder	gebruik	
van	vele	vrijwilligers	van	de	Parochiekern	Koewacht.	De	stichting	is	door	de	
Nederlandse	belastingdienst	erkend	als	ANBI	(Algemeen	Nut	Beogende	Instelling),	
hetgeen	inhoudt	dat	de	stichting	geen	belasting	moet	betalen	over	ontvangen	
schenkingen	en	de	schenkers	hun	giften	kunnen	aftrekken	van	de	Nederlandse	
Inkomstenbelasting.	
	
In	2018	zijn	er	verschillende	activiteiten	op	touw	gezet	waarvoor	de	stichting	veel	dank	
verschuldigd	is	aan	de	vele	vrijwilligers	die	zich	daar	voor	hebben	ingezet.	Daarnaast	
hebben	mensen	van	de	stichting	actief	bijgedragen	aan	activiteiten	van	de	Parochiekern	
Koewacht,	onderdeel	van	de	R.K.	Parochie	H.	Maria	Sterre	der	Zee.	

• Op	17	maart	bij	extreem	koud	weer	“Het	1ste	Mirakel	van	Jezus”	
• Op	18	maart	kwam	zangeres	Vanessa	Ghoos	de	dienst	opluisteren.	
• Op	28	april	theaterspel	“Wanhoop	is	toegestaan”.	
• Op	17	mei	moesten	we	wegens	een	beenbreuk	van	Frans	de	Schepper	zijn	

geplande	optreden	“Een	lach	in	de	kerk”	afgelasten.	
• Op	9	juni	zong	De	Calle	nostalgische	liedjes	van	o.a.	Boudewijn	de	Groot.	
• Op	11	augustus	werd	voor	de	vierde	keer	de	Dorpsbarbecue	georganiseerd	voor	

117	mensen.	’s-Morgens	hebben	we	voor	het	eerst	een	mooie	familie	
wandeltocht	georganiseerd.	

• Open	monumentendag	8	september	was	een	heel	drukke	dag.	Naast	
rondleidingen	werd	ten	bate	van	de	stichting	een	tweedehands	boekenbeurs	
gehouden.	Met	ongeveer	250	bezoekers	een	groot	succes.	

• Op	15	september	was	weer	een	bezinningsbijeenkomst	“Tieners	onderweg”	
gepland,	maar	dit	moest	worden	uitgesteld	vanwege	het	door	omstandigheden	
niet	beschikbaar	zijn	van	een	paar	noodzakelijke	medewerkers.	

• Op	20	september	is	“Een	lach	in	de	kerk”	(was	gepland	op	17	mei)	opgevoerd.	
• De	stichting	is	regelmatig	in	de	pers	geweest.	We	hebben	een	deal	gesloten	met	

ScheldeXpress	om	voor	een	vriendenprijsje	onze	activiteiten	te	promoten.	
• De	Facebook	pagina	en	de	website	worden	goed	bezocht.	

	
De	belangstelling	bij	verschillende	van	deze	activiteiten	valt	tegen.	We	hebben	een	taak	
te	onderzoeken	hoe	dit	verbeterd	kan	worden.	
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In	2018	is	een	uitgebreid	plan	gemaakt	met	verschillende	scenario’s	om	de	kerktoren	te	
herstellen	of	restaureren.	Dit	is	voorgelegd	aan	het	Parochiebestuur,	die	dat	met	het	
Bisdom	heeft	besproken.	Aan	hand	daarvan	heeft	de	Bisdom	architect	de	kerk	
geïnspecteerd		en	een	onderhoudsplan	opgesteld.	In	november	heeft	het	
Parochiebestuur	ons	op	de	hoogte	gesteld	van	het	volgende	besluit:	

• Aan	de	kerktoren	wordt	in	2019	het	noodzakelijke	onderhoud	uitgevoerd,	
alsmede	de	stormschade	uit	november	2016	hersteld.	De	kosten	daarvan	worden	
geschat	op	€	125.000	en	worden	uit	de	Parochie	middelen	betaald	(de	
stormschade	door	de	verzekering	Donatus).	

• Er	is	een	10-jarig	onderhoudsplan	opgesteld	waar	naar	schatting	€	10.000	per	
jaar	voor	nodig	zal	zijn.	

• Er	wordt	van	onze	stichting	verwacht	dat	wij	daarvan	de	helft,	geschat	op	€	5.000	
per	jaar,	van	die	onderhoudskosten	voor	onze	rekening	nemen.	Ons	bestuur	heeft	
toegezegd	dat	te	zullen	doen.	

	
Hoewel	dit	niet	de	gewenste	complete	restauratie	van	de	toren	inhoudt	vinden	we	dat	
hiermede	dit	toch	wel	moeilijke	jaar	positief	kon	worden	afgesloten	omdat	hiermee	een	
van	onze	doelstellingen,	het	behoud	van	onze	kerk,	voor	een	redelijke	termijn	is	
gerealiseerd.	We	zijn	iedereen	die	hier	aan	heeft	meegewerkt	zeer	erkentelijk.		
	
Ons	herstelplan	is	ook	via	de	Gemeente	Terneuzen	en	de	Provincie	Zeeland	
voorgedragen	voor	de	Europese	LEADER	subsidie.	Helaas	past	restauratie	van	
gebouwen	niet	in	de	doelstellingen	voor	deze	subsidie.	Aan	de	gestelde	eisen	(de	kerk	
minimaal	5	jaar	inrichten	en	openstellen	als	toeristische	attractie)	kunnen	wij	niet	
voldoen.	We	zullen	blijven	zoeken	naar	mogelijkheden	om	de	(financiële)	doelstellingen	
van	de	stichting	te	realiseren.	
	
	
De	Secretaris,	
	
George	van	der	Sijpt	


